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ČESKO: Dle svědectví současníků to byla v jeho případě vždycky spíše ta linie poslední. Což
nijak neubírá na dramatičnosti jeho povolání vojenského rozvědčíka, diplomata či
velitelsko-štábního důstojníka.

Z knihkupectví
Možná však, že se jedná pouze o reminiscenci na kariéru předsedy ZO KSČ. Koncem 80. let už se
skutečně jednalo o první linii… obrany socialismu…  píše Petr Markvart na facebooku.
A pár komentářů:

ojjoj, to bude sladká dojmologie upravená do křišťálové čistoty. Hrdina, prostě hrdina a ještě
podobný Masarykovi
Nemůžu ho ani vidět, šmejda.

To sedlo

nevím, jestli mám mít škodolibou radost, jak cvičí i s vládou. asi mu nikdo neřekl, že se se-re do
všeho, kolem čeho projde. ale co my, co jsme nevolili ani vládu, ani soudruha bývalého
generála. je hloupý a o to víc samolibý a chce kecat do všeho. nebo spíš starý kolář chce..

Čím jako cvičí s vládou? Tím že občas něco plácne? Bez konceptu ale podepisuje vše co mu
předkládají? Tomu říkáte cvičit s vládou. Jedině že to myslíte tak že cvičí v jednom šiku.
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v bruseli si stěžuje a žaluje..

dle jeho dosavadního působení soudím, že diplomat a PePa107 je oxymoron

Pavek je tasemnice
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